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Ponastavitev planeta, 3D Matrica - Federacija - Človeška Civilizacija (Yazhi Swaruu) 

 

Yazhí: Nočem, da bi se ljudje počutili kot žrtve. Tudi, če to velja do določene ravni, višje ne. Težava 

pri tem je perspektiva, s katero gledamo na stvari. Toda to nas pripelje tudi do druge težave. Kaj 

ali zakaj je veljavno in zakaj ter pod kakšnimi parametri ni veljavno? To pa sproži neizprosno 

vprašanje: Kaj je resničnost ali kaj je resnično? 

 

Težava je v tem, da je to, kar ponujam, moj pogled. Čeprav si sama po sebi z vsemi močmi 

prizadevam, da bi razumela vse možne perspektive. Nižja raven je perspektiva virusa in zakaj se 

je vse to zgodilo. To je raven Matrice. Potem je tu raven zarote. Govoriti o Sorosu, Gatesu in vseh 

tistih, in tega nočem početi. Z vidika, ki sem ga želela podati danes, je tema virusa implicitna. To 

je samoumevno. 

 

Potem pa je tu globoka raven zarote, na kateri za Sorosom in Gatesom stoji država ali vlada. 

Potem zvezdna raven, vključno s Federacijo. A vse to se nadaljuje in nadaljuje, vse globlje in 

globlje. 

 

Po mojem mnenju je težava pri ljudeh, pri ljudeh, ki naseljujejo planet Zemljo, v tem, da so bili 

pogojeni z ločevanjem. Idejo Ega dojemajo kot to, kar so, kot telo in črke, ki prihajajo s tem 

telesom. Sem odvetnik, sem stilist, sem ženska, sem otrok, sem študent medicine, sem 

gospodinja. Niso to ali z ene ravni in da, z druge so to, ker so to, kar želijo biti in kako se želijo 

dojemati. 

 

Zato nimajo sposobnosti, da bi videli stališča drugih ljudi. Perspektive drugih. Namesto tega je 

vsak od njih trdno prepričan, da je njegova perspektiva pravilna. In jo goreče zagovarja, kot bi bilo 

od tega odvisno njegovo življenje in v njunih glavah je točno to. Nemogoče jim je videti 

perspektivo drugih zlasti, če je v nasprotju z njihovo lastno. 

 

Če bi ljudje sedli in razmišljali, da bi si predstavljali perspektive drugih ljudi, vse, ne glede na to, 

kako nasprotujoče so ali kako drugačne so od njihove lastne, bi razširili svoje misli in razumeli 

razloge za konflikte na vseh ravneh. In s tem bi jih razrešili. To je samo po sebi zdravilo za vse zlo 

na Zemlji. Če bi vsakdo podrobno razmišljal in v svoje bit vključil, kako drugi ljudje vidijo stvari, bi 

to pomenilo integracijo. In to bi pomenilo povečanje gostote zaznavanja. 
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Torej v resnici ni nobene oprijemljive resničnosti. Nič ni resnično resnično. In zato nič ni 

neresnično. Vse je juha perspektiv, točk pozornosti, ki se trudijo ohraniti same sebe. Vsaka misli, 

da ima resnico, čeprav je nima nihče. 

 

Resnica bi bila skupek vseh njih, vseh perspektiv, pri čemer mislim na vse. Za nekatere bi bila 

izvirni Vir, "Bog" za nekatere. Nesposobnost ljudi, da bi videli perspektive drugih ljudi, je vzrok 

vseh konfliktov. In razumevanje teh drugih perspektiv je rešitev. Naj bo ta izjava še tako preprosta 

ali očitna. 

 

Na Zemlji se torej ne dogaja nič, kar bi bilo resnično. Nekateri pravijo, da je to, kar se dogaja, 

posledica tega in to, kar se dogaja, posledica drugega in da je vse to veljavno le s teh vidikov. In 

to se filtrira na ravni Federacije in višje. Zaradi navezanosti na svoj ego, na svoje dojemanje, 

navezanosti, priklenjenosti, priklenjenosti si ne dovolijo ali si ne upajo videti perspektive drugih 

ljudi. Kritizirajo in kritizirajo. Moški se bojijo razumeti perspektivo žensk in ženske moških, 

muslimani kristjanov, kristjani muslimanov. Karkoli že je. 

 

Tako ne obstaja nobeno "eno, kar se v resnici dogaja na Zemlji", le amorfna juha dogodkov, 

videnih z neštetih zornih kotov, kjer prevladuje tisti, ki ga je kolektiv sprejel kot resničnega. In 

sprejel jo je kot resnično, ker je udobna, predvsem pa zato, ker jo s svojimi perspektivami šteje 

za nekaj, kar mu bo pomagalo preživeti. 

 

Preživeti, ker je vse postavljeno z vidika strahu. In to uporabljajo tisti, ki nadzorujejo dojemanje 

ljudi po vsem svetu. A to so ljudje sami. Prihajajo iz ljudi. 

 

Ljudje kot enota imajo ob podrobnejšem pogledu običajno zelo preproste, dokaj osnovne 

potrebe. Živijo v okolju, kjer je vse pod nadzorom in urejeno, stabilno, nespremenljivo. 

Predvidljivi. Kjer lahko sledijo rutini, kjer lahko imajo zabavo, svoje delo, ki ga potrebujejo, da 

imajo denar za nakup več stvari, ki dajejo smisel njihovemu življenju in za več zabave. 

 

Biti sprejet v skupnosti je zelo pomembno, saj je človek bitje, ki lahko celo umre, če ni v družbi, 

kjer se počuti sprejetega. To je v človeški psihi programirano kot način preživetja. Vendar so ljudje 

na splošno preprosti, osrečite jih z malo. Veliki večini ni treba iskati eksistencialnih razlag ali iskati 

pojasnil, kako vse deluje. 

 

Dovolj jim je že prej prežvečenih in prebavljenih razlag, ki jih podajo "strokovnjaki s tega 

področja", in s tem so zadovoljni, saj jim je dovolj, da se počutijo modre in posebne, da lahko 

dobijo razlago ali znanstveni citat iz revije "Scientific American", ko se v soboto zvečer srečajo s 

prijatelji. 

 

Toda to ni prišlo iz njih, bilo jim je dano in o tem ne dvomijo. In vse to je izkušnja, ki si jo želijo 

mnoge duše, temu je namenjen 3D svet. Ne pravim, da je temu namenjena Zemlja, kajti Zemlja 



ima ves čas, tako kot pri vsaki zvezdi, osebi ali čem drugem, večdimenzionalne-več-gostotne 

vidike. Govorim o 3D, človeški Matrici. 

 

Toda 3D-matrica ni vse in tudi ni edina Matrica. Mnogi strokovnjaki za te teme o "Nezemljanih" 

naredijo resno napako. Tako kot je tam na Zemlji, je tudi zunaj, iste ideje, isti običaji. Enake 

razvade. Kajti od tam se filtrira 5D Matrica, kot ji bomo danes rekli, in vzpostavljajo se temelji 

tega, kar je zemeljska 3D Matrica. V 5D je le večja, večja po velikosti, razširjenosti. 

 

In ideje, za katere strokovnjaki menijo, da so človeške ideje, niso nič drugega kot koncepti tistih 

"Nezemljanov", ki so jih na Zemljo uvozili na različne načine, zvezdna semena, neposredni uvoz, 

vsiljene ideje. Toda tako kot je tam, je tudi tukaj. Na Zemlji imajo rasna nesoglasja, nekoristno 

zmešnjavo med hispanoameričani, črnci, belci, orientalci, vse absurdno. Enako se dogaja v 5D 

Matrici, vendar med ET rasami, celo med naprednimi, težave z dojemanjem lastne rase, s 

koncepti večvrednosti, navezanostjo na svoj Ego, na svoje ideje. 

 

Nekaj bom … 

 

Torej bodo tisti, ki živijo v 5D Matrici, narekovali, kaj bi po njihovem mnenju moralo biti in kaj bi 

se moralo zgoditi na 3D Zemlji, saj vidijo ljudi tako, kot odrasli vidijo otroke, čeprav so sami le 

otroci. In to je prva razlaga, zakaj Federacija deluje na tak način. Niso vsi modri in razsvetljeni, kot 

jih prikazuje New Age. So samo ljudje. 

 

Res je, da je v 5D več ljudi z višjo duhovno ravnijo, vendar so še vedno ljudje in ne vedo in ne 

morejo vedeti vsega. Svoje poglede bodo uveljavljali le tako, da bodo sledili temu, kar menijo, da 

je prav, z družbeno določenim okvirom za to, kaj je pravilno, in sicer zaradi svoje potrebe po 

vključevanju v družbo, v kateri živijo. 

 

In tako kot ljudje, ki jim ni do tega, da bi se usedli in se postavili v perspektivo drugih ljudi, tudi 

oni ne morejo. Udobno sedijo v svoji perspektivi. "Povzdignjeni" s svojimi referencami znotraj 

tega ali drugega "Visokega" Sveta, polnega nagrad in lovorik. 

 

Tako iz 5D, z določene točke vedo, da je njihovo življenje igra iz višjih gostot, radi se igrajo na 

vsemogočne bogove, ki vse vedo medtem, ko igrajo le to, da so zavest na osnovni ravni, navezani 

na svoj Ego. Zato morajo biti stvari takšne, kot pravijo, da bi morale biti. In ne vidijo, kako je biti 

v tridimenzionalnem prostoru kot človek. Ker vedo, da je vsak resnični človek tam, tako ali tako 

spet samo on sam. 

 

Ker so v svoji potrebi, da bi verjeli v svoje bogove, ustvarili mini Matrico, podobno svoji v 5D, 

vendar majhno in obvladljivo. Tako imenovani zemeljski 3D. Kjer je polno nezemljanov, ki 

doživljajo svoje življenje kot običajni in zlahka zmedeni ljudje. Zato ne najdete nezemljanov iz 3D. 

Ker so to vsi. Ne morejo se videti v ogledalu. 

 



Torej, kot sem rekla zgoraj... Ljudje imajo radi določeno skupino nadzorovanih izkušenj zaradi 

ideje o razširitvi svoje duše s kontrastom, ki jim ga nudi življenje na Zemlji. Kratka, kaotična, 

dramatična življenja ..., vendar z odličnimi rezultati rasti samega sebe, ki sledijo. 

 

Ker pa je ta 3D Matrica umetna, umetna z vidika 5D, sistem ni popoln. In vse več ljudi se začne 

spominjati tistega, česar se ne bi smeli. Dobesedno zmotijo sam koncept in namen tega, da 

imamo življenje na 3D Zemlji. Pridejo "prebujeni". Nepokorna "zvezdna semena", ki se ne strinjajo 

s tem, kar vidijo in kako se tam živi, saj imajo spomine, zavestne ali ne, na to, kako so živeli v 5D. 

 

To sproži verigo dogodkov. Vedno več ljudi se prebudi. Vse hitreje. Eksponentno. To ruši 3D 

Matrico od njenega prvotnega namena. Zato želijo tisti, ki so zgoraj v 5D, poskrbeti za svoje 

interese s svoje perspektive. Njihovi interesi iz njihovih perspektiv so ohraniti mesto "treninga" 

"močnih izkušenj", vendar z nagrajujočimi rezultati. Ne zmorejo videti, kako je živeti v omenjeni 

Matrici, dramatične igre, le tragedije, ki se tam dogajajo, vidijo kot del samega namena obstoja 

3D. Vedno misleč, da so na koncu dneva ti ljudje v 3D to zahtevali, da so ga tako zasnovali. 

 

Ko se mnogi prebudijo, se igra razkrije. Zato morajo poskusiti odpraviti težavo z nadzorom misli 

in vsemi tistimi triki, ki so dobro znani za diskreditacijo prebujenih in zvezdnih semen. Da ni 

dokazov, da to ni znanstveno potrjeno, da je to domišljija in da ni resnično. Toda tudi to ne uspe. 

Kajti zvezdna semena in prebujeni bi umrli, preden bi se ponovno prilagodili sprejeti družbi. In 

da, umrejo, ker izgubijo tudi pomen same smrti. Vsaj nekateri. 

 

Pride trenutek, ko Federacija, ki od zgoraj nadzoruje 3D Matrico, nima druge izbire, kot da 

razpusti celotno igro in začne znova. Kajti preveč ljudi je že spoznalo, da gre za igro in da je z 

vidika 3D strašno narobe, to pa pride v neposredno nasprotje z mnenjem Federacije, ki 3D-ja 

obravnava kot nujno igro za širjenje duš in zavesti. Zato se Federacija dojema kot antagonistična 

do potreb in interesov ljudi. Spet gre le za zmešnjavo perspektiv in nesposobnost obeh strani, da 

bi se razumeli. 

 

To je ciklično. Zgodilo se je že neštetokrat. Zapisano je v praktično vseh starodavnih kulturah, 

katerih zapisi so se ohranili do danes. Govorijo o 25.000-letnih ciklih, majevskem koledarju, Kali 

jugi, karkoli že. Ne, to se ne zgodi vsakih nekaj določenih let, ampak vsakič, ko število prebujenih 

preseže določeno mejo. In to se dogaja danes. 

 

To se med drugim odraža tudi v Stari zavezi z zgodbami o potopu, o Babilonskem Stolpu in 

drugimi. Vedno ločuje ljudi, vedno briše tisto, kar je bilo prej. To je znamenita planetarna 

ponastavitev, o kateri nekateri že govorijo, ne da bi vedeli, za kaj gre. Prav tako tudi vstajenje, ko 

ljudje množično odhajajo. 

 

Vendar se to odraža, ko odidejo z vsem in s svojim telesom, in čeprav se to dogaja, je nemogoče, 

da bi bilo na množični ravni vedno tako. Zato je treba ustvariti množične izhode. Ker prebujeni in 

ljudje nočejo sodelovati z Matrico, z vidika znotraj nje, čeprav se od zunaj, da, strinjajo. Ti 



množični odhodi so tisti negativni dogodki. Kot so Agenda 21-30, svetovne vojne. Naravne 

nesreče. Zato bodo vedno napadali kraje, ki so bolj miroljubni, z visoko kulturno ravnjo. Na primer 

invazija izseljencev v Evropo. 

 

To smo že videli. 

 

Zemlja je namenjena nečemu. Da ustvari vrsto kontekstualnih okvirov, v katerih lahko zavest, 

duše doživijo določen razred izkušenj. Toda da bi to dosegli, morate ohraniti iluzijo, da je Zemlja 

vse, kar obstaja, morate ohraniti iluzijo tega, čemur pravimo 3D Matrica. Toda, če je vse preveč 

popolno nadzirano, se bodo ljudje začeli in se bodo upirali. 

 

Da bi obvladali te majhne upore zavesti, kontrolorji vsadijo metode nadzorovanega 

nasprotovanja. Martin Luther, New Age, feminizem, Ashtar... In to nekaj časa deluje. Toda 

pozneje to nadzorovano nasprotovanje naraste do te mere, da postane zanje težava, saj 

destabilizira celoten sistem, celotno Matrico. In pride do točke, ko ne Matrica ne družba ne 

"prebujeni" ljudje ne morejo več delovati, zato morajo zrušiti celoten sistem in ustvariti novega. 

 

In to so storili že velikokrat. Šestkrat so že prej uničili zemeljsko civilizacijo in 3D Matrico. 

Prebujeni mislijo, da so prebujeni, čeprav so prebujeni le na naslednjem koraku nadzora. 

Preprosto ne vidijo onkraj sprejetih parametrov, da so del nadzorovane opozicije. Ker so tudi oni 

še vedno v Matrici, le da so naročeni na svoja nova obdobja, na svoje družbeno sprejete ufologije. 

Alternativna zgodovina in druge stvari, ki so popolnoma znotraj istega sistema nadzora. In zanje 

je nemogoče, da bi videli zunaj omenjenega nadzornega sistema. 

 

Zato nas ne potrjujejo in nas nikoli ne bodo potrdili v korist absurdnih kanaliziranj, ki so družbeno 

sprejeti (torej sistem Matrice nadzorovanega nasprotovanja). Čeprav je to v nasprotju z lastno 

sprejeto znanostjo, saj v ničemer kanaliziranem ni ne dokaza ne verodostojnosti. Vse je namreč 

manipulacija Matrice, nadzorovano nasprotovanje. Mislijo, da so prebujeni, pa niso. Le 

destabilizirajo sistem do te mere, da nadzornikom ne preostane drugega, kot da Matrico uničijo 

in zgradijo novo z novimi idejami in parametri. 

 

Kajti na koncu dneva to ni, ponavljam, NI planet svobodne volje, kot ga prikazujejo. Le svobodna 

volja s kozmološkega vidika, ker je to neizogibna resnica, vendar na ravni kozmosa. Na Zemlji je 

vse vznemirjeno, vzdrževati morajo iluzijo resničnosti, kako bi stvari morale biti, sicer bo prav 

zaradi kozmološke svobodne volje ta Matrica težila k neizprosnemu propadu, kot je to zdaj. 

 

Zato morajo ljudi pripraviti do tega, da verjamejo v vrsto stvari, zakonov in idej, in to se že sesuva 

v korist njihovih sistemov nadzorovanega nasprotovanja. Od tod ta ideja, da če je prebujenih ljudi 

več kot 51 %, se ustvari reakcija, v kateri se vse spremeni v njihovo korist. 

 

Da, ampak v korist česa? V korist lažnega prebujenja, v korist drugega sistema prepričanj Matrice, 

kot je New Age. Ki prav tako ni resničen. Kar ustvarja neskladje ali delitev znotraj Matrice med 



"prebujenimi" na eni strani in "spečimi matričnimi" na drugi. To destabilizira sistem, destabilizira 

celotno Matrico. 

 

Zato jim ne preostane drugega kot, da izvajajo skrajne nadzorne ukrepe, hkrati pa vzpostavijo vse 

potrebno, da Matrico odvržejo, uničijo, resetirajo. To vidite danes. 

 

In Trump, Q anon in vse to je le manjši boj za nadzor na površinskih ravneh globoke države, ki 

služi kot še ena metoda nadzorovanega nasprotovanja, medtem, ko končajo z urejanjem svojih 

delov. 

 

Novo matrico imajo že pripravljeno. Pripravljena so mesta na Kitajskem, na primer za milijone 

ljudi. So nova, velikanska in visokotehnološka. Dokončana so in veliko jih je (ne želim povedati, 

koliko, ampak veliko). In niso edina. 

 

So popolnoma prazna. V njih so samo stražarji kitajske vojske. Pripravljene so na svoje prebivalce, 

ki bodo popolnoma pod nadzorom Matrice, s popolnoma transhumanističnim svetom. Tam ne 

bo samo za "Kitajce", ampak za ljudi, ki jih je Kabala, "kontrolorji", izbrala za nadaljnje 

naseljevanje Zemlje, vzorčne prebivalce z vsega sveta. To pomeni, da bodo nujno umrli milijoni. 

In prav temu je namenjeno cepivo, v tem je nevarnost. 

 

Robert: Hvala. Yazhí. Si videla, kako so te civilizacije izginile? Prejšnje? 

 

Yazhí: Da, videla sem jih in preučevala: Atlantida, Lemurija, to so le zadnje, vendar so bile tudi 

druge. Vsaj šest pred to različico. Kot sem že rekla, to je igra. Služi le dušam, dokler vzdržujejo 

iluzijo. In če se zlomi, kot se dogaja prav zdaj, morajo vse na novo postaviti, ker igra izgubi svoj 

smisel. 

 

Gosia: Torej so zvezdna semena, ki prebujajo ljudi, zanje "motnja", zaradi katere morajo vse 

resetirati? Kakšno vlogo imamo torej mi? In ti? Kakšno vlogo imaš torej ti, če veš, da to tako deluje 

in da samo prispevamo k tej "zmešnjavi", po kateri bodo morali spet resetirati? 

 

Yazhí: To je odvisno od zornega kota. Mi smo del vzroka, zaradi katerega se mora Matrica zrušiti 

na eni strani. Po drugi strani pa odstranjujemo ljudi, ki ne želijo sodelovati v igri. In teh je že toliko, 

da je to samo po sebi enakovredno množični smrti, vendar je to le izhod, ki vse vidi od zgoraj. In 

cepivo, to je množični izhod. 

 

Gosia: Da bi vse to bolje razumela, bi rada obnovila svoj spomin, ki sem ga imela prej v 5D. 

 

Yazhí: S položaja pred inkarnacijo tam, še posebej, če je le iz potopitve v 5D, NIMAŠ vseh 

odgovorov in si še vedno potopljena v drug sistem prepričanj. 5D Matrica. 

 



Gosia: Če prebudimo več ljudi, bodo hitreje šli iztrebljat civilizacijo, ker so zelo prebujeni. Torej je 

lahko prebujanje zdravnikov, na primer, kontraproduktivno? Tega dela ne morem povsem 

razumeti. 

 

Yazhí: Prebujanje zdravnikov lahko povzroči, da se bo prebudilo na tisoče ljudi. Kajti s tem bi se 

Matrica sesula, ljudje bi bili prisiljeni videti, da so bili prevarani. Posledično bi se prebudili. In 

kontrolorji, Kabala, kdorkoli že so, ne bodo mogli uporabiti enakega trika z njimi in bodo celo 

izgubili verodostojnost v medijih. To je tisto, kar vidim. Zdravniki so ključni. Tisti, ki so na pozitivni 

strani, bi prevzeli vajeti, ponastavitev Matrice bi potekala po drugi poti. Ne bi mogli iztrebiti 

človeštva. Ali pa ne na ta način. Čeprav imajo načrt B, kot je pojasnila Anéeka. 

 

Če bi Kabali dali, kar hoče, bi jih le spodbudili, da brez odpora uničijo vse, saj bodo to tako ali tako 

storili. Medtem, ko je samo nasprotovanje del same Matrice, je od vas odvisno, kakšno vlogo v 

igri želite. Z njo se je treba boriti in zdravniki se morajo boriti, ker je tako prav. To je odvisno od 

vsakega od njih. Ali bo umrl v boju z dostojanstvom ali kot ovca na kolenih v klavnici. 

 

Gosia: Razumem. Yazhi, pereče vprašanje. Cepiva in čipi... Je to zato, ker jih dajejo ljudem kot 

nekaj, kar generirajo isti ljudje, ali pa je to del njihovega načrta iztrebljanja rase, ker se preveč 

prebuja? V prvem primeru bi bilo... dajte jim to, ker se NE prebujajo, ker so nevedni in ker jim 

dajo, kar hočejo. V drugem primeru pa bi bilo ravno obratno. Dajo jim, ker se preveč ljudi prebudi. 

Ne razumem, kateri od teh primerov je resničen. Ali oba? 

 

Yazhí: Oba. Ljudje so tisti, ki imajo nadzor z vseh ravni. Imajo absolutni nadzor. Toda nadzor je v 

primeru 3D stopnjevan tako, da želje in to, kar ljudje vedo iz visokih gostot, ne posegajo v umetno 

zasnovo 3D, sicer ta izgubi svoj namen. Ker je tako počasen in težaven. Torej Federacija ni slaba, 

niti ljudem ničesar ne daje. Od Federacije je nesmiselno karkoli zahtevati, saj to ni odvisno od 

njih, ampak od ljudi in njihove miselnosti. Kljub temu vztrajam, da je snemanje teh 

videoposnetkov za vaš drugi kanal potrebno in pravilno zaradi številnih ravni ali razlogov. 

 

Razumeti morajo, da je edina stvar, ki jo morajo vsi storiti, razvoj zavesti medtem, ko živijo v 3D, 

in s tem razrešiti problem. Zato vztrajam, da ne smete čakati, da se zgodi povzdignjenje, ker se to 

ne bo zgodilo na ta način. 

 

Zemlja 5D in 7D ter vse D-je že obstajajo, vedno so bili tam. Le um vsakega človeka določa raven 

in to, kaj vidi zunaj sebe, saj je zunanjost le odsev njegove notranjosti. 

 

Tudi v stanju, ko ne želijo tega, kar vidijo, Buda v smeteh ..., to nasprotno določa, kaj SI želijo, in 

dogodek zaznavanja nečesa nezaželenega je proces manifestacije tega, kar SI želijo, kot v primeru 

zvezdnih semen v 3D, ki nočejo cepiv in vsega drugega. Ker so v procesu razvijanja tega, kar želijo 

manifestirati. 

 



Gosia: Zato ne bom prosila ljudi, naj pripravijo videoposnetke s peticijami. NE. Prosila bom za 

videoposnetke, v katerih bodo izrazili, kaj HOČEJO in ŽELIJO. Svojo vizijo za Zemljo in svojo 

izkušnjo v 3D. To ni prošnja. To je IZJAVA. In tako se tudi oni uskladijo s to pozitivno časovno linijo, 

ki si jo zamišljajo. Oni so tisti, ki manifestirajo. Federacije ne prosimo za nič. USTVARIMO JO. 

 

Yazhí: Da, ne bodo jim dali nobene pomoči. Razlika je na primer pri planetu Faeton - Centauri, 

kjer tega niso generirali sami ljudje s strani tamkajšnjih duš, ampak kot invazivni dogodek njihovih 

lastnih nočnih mor, plazilcev. Na Zemlji je to zasnovano tako. 

 

Gosia: Da. Yazhi..., še eno vprašanje. V času Adamov in Ev, ko so jim Taygetci dali znanje. Ali so 

takrat vedeli, da če dajo preveč in se ljudje prebudijo, Federacija ukine raso? 

 

Yazhí: Niso vedeli. Pred tem tega nisem vedela niti jaz. Čeprav bi lahko trdili, da je to del še ene 

ravni iste igre in tudi je. 

 

Gosia: In zakaj se tako zelo oklepajo Zemlje, kot svojega igrišča? 

 

Yazhí: Ker lahko na Zemlji v nadzorovanem okolju, doživijo več ločenosti (nočnih mor) kot kjerkoli 

drugje. 

 

Robert: Morda zato, ker je Zemlja oddaljen kraj v galaksiji? 

 

Yazhí: V tem smislu da, Robert. Sama po sebi je v zunanji roki, ki izhaja iz Galaksije, torej v eni od 

zunanjih rok. 

 

Prebujeni, ne glede na to, ali so začeli kot nadzorovana opozicija, kot del istega sistema ali ne, 

rušijo ravnovesje 3D-Matrice. Toda kot sem že rekla, vključno z mano, to je to, kar smo. In 

prevzemamo odgovornost za odločanje o tem, kaj je prav. 

 

Toda to je človeška zmešnjava in to je tisto, kar si množično želijo. In to je tudi določujoča izkušnja 

za tiste, ki si tega ne želijo. In glede na to, da nisem človek, se počutim neprimerno. In prestopam 

pravice drugih ljudi, ker sem tu nagnjena k temu, da skušam podžigati množice, ker po mojem 

mnenju mislim, da je tako prav. 

 

Samo zaradi tega nadaljujem. Toda na koncu vem, da ne le da nisem odgovorna za to, zakaj se je 

to zgodilo, ampak tudi ni moja naloga, da to popravim. Kajti čeprav boli, in to zelo, svet, 

tridimenzionalna Zemlja ni "pokvarjena" in ničesar ni treba "popravljati". Posledica tega je 

naravni proces ali cikel civilizacij, ki rastejo in se končajo. 

 

Gosia: Da. Tudi jaz to čutim. In zato sem po drugi strani v redu. In vse, kar se dogaja, me ne 

prizadene tako zelo. Ker vem, da je z druge strani vse v redu. In če nadaljujem, je to zato, ker je 



moja 3D stran še vedno v svoji vlogi in ji dovolim, da se igra. In v tem uživam. Jaz sem vse. Vloga 

in prostor brez nje. 

 

Yazhí: Nadaljujemo samo zato, ker po lastni izbiri verjamemo, da je tako prav. In tako bi moral 

delovati vsak človek. 

 

Robert: Zdi se, da so pred vstopom sem že določena pravila? Ali je torej logično, da jih 

spreminjamo? Ali pa je igra takšna, da jih je treba spreminjati? In sprememba... Je to prebujenje? 

 

Yazhí: Ali pa je igra tudi to, da se spremenijo okoliščine, ne pa osnova, glavna pravila 3D, ki je 

ideja o izoliranosti od celote, od skupnosti vesoljskih vrst, časovna linearnost, da je življenje težko. 

 

Poskušala sem razložiti razloge stvari od spodaj navzgor, vse do motivacije Federacije, da razpusti 

Matrico, da vse odpravi in začne znova, saj so to že storili na ta način. Vse zato, ker ljudje niso 

poslušni pravilom. In kdo bi bil to z vidika od znotraj? In zato se pojavijo vse tiste zgodbe in 

koncepti, da je Zemlja zapor, da so ljudje izkoriščani, da so sužnji regresivnih ras. Vse to je del 

velike iluzije, ki je potrebna za ustvarjanje izkušnje, da je življenje tam dramatično in težko. 

 

Gosia:  Torej so zdaj krivci za cepiva in vse ostalo prebujeni? Toda prebujenje prihaja od istih 

nezemljanov! Oni so tisti, ki navdihujejo ljudi, da se "prebudijo". Oni jih "spomnijo" na njihove 

domove zunaj. Tega ne razumem. Najprej jih navdihnejo, da se prebudijo, potem pa jih vse 

pobijejo, ker so se preveč prebudili? 

 

Yazhí: Ne, to bi bilo poenostavljeno. Ljudje sami ustvarjajo vse, vendar ustvarjajo negativne stvari 

bolj neposredno in učinkovito kot pozitivne, kot smo že rekli, ker so negativne zelo zgoščene, 

osredotočene zaradi narave strahu, tisto, kar želijo, pa je razpršeno in se ne osredotočajo na 

pridobivanje tega v korist takojšnje zadovoljitve. Še vedno so ljudje, vsi kot kolektiv, tisti, ki 

ustvarjajo to, kar se tam dogaja. 

 

Gosia: Toda rekla si tudi, da ko se ljudje prebudijo PREVEČ, Federacija konča civilizacijo. Zakaj jih 

torej navdihujejo, da se prebudijo? Po kaj pridejo zvezdna semena? 

 

Robert: In sprašujem se... Ali ne obstaja izhod, ki ni tako tragičen? Kot nekaj takega, kot je 

Taygeta, da bodo preprosto izumrli zaradi pomanjkanja prebivalstva? 

 

Yazhí: Da, da, to je še ena pot, ki je ne vidijo. Drug način, ki je mogoč, ne da bi se zatekli h 

genocidu. In Gosia, ker je z njihovega vidika to, kar se dogaja na Zemlji, preveč. Nekateri razumejo, 

zlasti zvezdna semena, ki so se že prej inkarnirala na Zemlji. 

 

Gosia: Kaj je preveč? 

 



Yazhí: Stališče se nanaša na to, kako zvezdna semena vidijo stvari s svoje perspektive, in sicer, da 

ne sprejemajo tega, kar se dogaja na Zemlji. In tega ne sprejemajo iz dveh razlogov. Prvi je ta, da 

imajo izkušnjo od spodaj, da so bili v 3D kot zvezdna semena, bodisi zdaj ali v preteklih 

inkarnacijah. 

 

Drugi razlog je, ker prihajajo s stališča ali perspektive nad Federacijo, iz višjih gostot, kjer je samo 

več ljubezni in povezovanja in vidijo dogajanje na Zemlji kot mračnjaško in sadistično igro. 

 

Tako imamo tu navzkrižje interesov med ravnmi visoke gostote, ravnijo Federacije in 3D-ravni, ki 

se vse prepletajo v juhi perspektiv. 

 

Gosia: Zakaj jim Federacija ne prisluhne? Federacija je holografski sistem svetov in ne diktatura. 

 

Yazhí: Poslušajo jih in v sami Federaciji prihaja do navzkrižja interesov. Po drugi strani pa ne 

morejo v celoti razumeti perspektive visoke gostote. 

 

Gosia: Torej je pretirano prebujanje ljudi slabo? Ker se s tem konča civilizacija? Je bolje, da jih 

pustimo spati? Torej to, kar počnemo, prispeva k njenemu hitrejšemu koncu? Ne razumem. 

 

Yazhí: Z nekega vidika da. 

 

Gosia: Kaj torej? Zapremo kanale in vse ostalo? Ne storimo ničesar? Naj ljudje še naprej 

uporabljajo svoje maske? 

 

Yazhí: Kot sem že povedala, gre za vprašanje perspektiv. Ne smemo se zapirati pred njihovimi, 

tistimi iz regresivne federacije ker, če se bomo zaprli pred temi perspektivami, ne bomo mogli 

razumeti, kako razmišljajo. In od tam izbrati, katero želite videti, in od tam vedeti, kaj storiti s 

svojega osebnega stališča. 

 

Gosia: Ker torej želijo uničiti svet, pošiljajo zvezdna semena, da bi prebudila duše in bi se prej 

umaknile od tu? 

 

Yazhí: Ne, to je del zmešnjave, zaradi katere morajo v glavah "nadzornikov" ponastaviti Matrico. 

Kajti zunaj, na Kozmični ravni, prav tako obstajajo frakcije in nesoglasja o tem, kako naj bi 3D 

Matrica delovala. Dokler lažna 3D Matrica stoji, ne glede na različico, služi kot izkušnja za duše. 

To je njen namen. Toda zaradi notranje nestabilnosti sistema ima vsaka Matrica omejeno 

življenjsko dobo. 

 

Gosia: Toda, če vemo, kaj počne Federacija, da konča civilizacijo, če se preveč prebudi, zakaj so 

zvezdna semena prišla sem? Ker vedo, da jih bodo ubili, če jih preveč prebudimo. 

 

Yazhí: Ker je z vidika zvezdnih semen to prav. 



Robert: Imam občutek, da jim ni v interesu, da bi se Zemlja dvignila na 5d, kajne? 

 

Yazhí: No, očitno je, da si ne želijo, da bi se dvignila v 5D, ker bi Zemlja postala le še en svet 5D in 

oni ne bi imeli več prostora, kjer bi lahko igrali svoje vojne. Da, to jemljejo kot igro. To odkrito 

povedo in ne samo Federacija, iste duše, ki so bile na Zemlji. Le malo stvari je tako 

dokumentiranih. To je igra. 

 

Gosia: Zakaj pošiljajo sporočila o povzdignjenju in vse to? Vedo, da bo Federacija končala igro, če 

bodo to počeli preveč pogosto. Zakaj torej toliko truda, da bi prebudili ljudi? 

 

Robert: Ko bom prišel od tu, bom naredil vse, kar je mogoče, da se ta psihopatska igra konča. 

 

Yazhí: Gosia, povej mi. Kako delujejo ta sporočila o vnebovzetju? 99,99 % je kanaliziranih. To 

prihaja od Višjega Jaza ali od duš, ki po frekvenci in vsem resonirajo z osebo, ki sprejema 

kanaliziranje. Zato ni neposrednega stika z rasami Federacije. Zato NE najdejo dokazov o 

nezemljanih. Zato Taygetcem NE dovolijo, da bi počeli kaj več kot pisali. Zato nikoli ne morejo 

predložiti dokazov. To je ključno. 

 

Torej teh 99,99 % kanaliziranih sporočil o vnebovzetju prihaja od recimo uporniških frakcij duš 

zunaj Zemlje, ki vodijo svoja zvezdna semena, ki niso nič drugega kot spet oni sami, vendar na 3D 

ravni. Če bi želeli prebuditi človeštvo, bi to že storili. 

 

Samo začeli bi sprejemati, da je virus prevara, s tem bi ljudje začeli uvidevati, da jih nadzorujejo, 

in od tod bi se vse skupaj sesulo kot igra domina in vsi bi se prebudili. 

 

Za um, za zavest, ki se zaveda vsega, kar je, ne obstaja 3D ali 5D ali D, je le ideja ali skupina idej in 

s spreminjanjem le-teh spreminjate gostoto. To tudi pomeni, da ste zunaj koncepta Časa kot 

nečesa, kar vpliva na vas in vas nadzoruje, ampak ga ustvarjate s svojim umom na način, ki ga 

želite in potrebujete. To pomeni tudi, da je vsak kraj, ki obstaja v vesolju, povezan s tem, kje ste, 

kar pomeni, da s spreminjanjem svojih idej in pristopa na pravilen način po želji spreminjate tudi 

lokacijo. Čas ne obstaja. Ni razdalje. 
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